
Flaute sa venujem od deviatich rokov. Pôvodne som študovala spev, no 

potrebovala som k tomuto predmetu obligátny nástroj, tak mi mama poradila 

nech skúsim flautu a tento nástroj som si zamilovala. Zo začiatku som nemala 

moc veľkú chuť hrať a cvičiť, ale po čase som zistila že hra na flaute ma napĺňa. 

Neskôr som nastúpila na konzervatórium. Táto škola mi dala veľmi veľa, či už 

do života, no najmä mi otvorila dvere do hudobného života. V tomto čase sa 

začala rozvíjať aj moja pedagogická činnosť. Táto práca mi prináša veľmi veľa 

krásnych chvíľ s deťmi, ktoré vedia byť veľmi vďačné a pokúšam sa im 

odovzdať všetko to, čo som za tých pár rokov nadobudla ja. 


